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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 8 september 2020

Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

16 2020_B&W_00355 Nota van antwoord - Veeroosters fietspad De Krieger - 
Noordwal te Vollenhove

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw T. Bijl; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
In haar brief van 28 augustus  jl. stelt de fractie van CPB onderstaande vragen over veeroosters in het 
fietspad tussen De Krieger en de Noordwal nabij Vollenhove. 

1.     Bent u bereid op korte termijn de vee- of wildroosters o.a. in het fietspad de Krieger 
– Noordwal te vervangen voor een gesloten bestrating of door vlakke roosters die 
fietsend gepasseerd kunnen worden en toch voldoende zijn om schapen tegen te houden?

De geluiden over de passeerbaarheid van veeroosters op dit fietspad zijn bekend bij het college. 
Samen met de eigenaar en verpachter (waterschap Drents Overijsselse Delta) wordt al onderzocht of 
de nodige veeroosters in combinatie met klaphekjes verwijderd kunnen worden of fietsvriendelijker 
kunnen worden ingericht. 

2.     Bent u bereid om alle vee- of wildroosters in de fietspaden van de gemeente 
Steenwijkerland op redelijke termijn te beoordelen op functionaliteit en veiligheid en hier 
indien gewenst aanpassingen te doen zodat deze veilig fietsend gepasseerd kunnen 
worden en Steenwijkerland hiermee echt een fietsvriendelijke gemeente genoemd kan 
worden?

Steenwijkerland presenteert zich graag als fietsvriendelijke gemeente en is ons er veel aan gelegen de 
kwaliteit op orde te hebben.  De kwaliteit van de fietspaden wordt bewaakt middels de gebruikelijke 
inspecties. Mochten klaphekjes en veeroosters overbodig zijn geworden door veranderende 
omstandigheden en/of nieuwe afspraken, dan zijn wij van mening dat de eigenaar deze 
klaphekjes/veeroosters moet verwijderen. Dit alles gebeurt in goed overleg met betrokken partijen 
denkend aan waterschap, pachters, agrariërs en gebruikers van het pad.

Vervolg
Het beeld is dat er zeker verbeteringen mogelijk zijn op de fietsverbinding De Krieger - Vollenhove. 
Hierover is een voorstel in de maak. Met dit voorstel gaan we de komende periode in overleg met 
pachters, waterschap en Belangenvereniging Vollenhove Stad. De vragen die hierbij beantwoord 
moeten worden, zijn deze veeroosters/hekjes nog echt nodig of kunnen ze verwijderd worden. En als 
verwijdering geen optie is, is de vraag of ze fietsvriendelijker gemaakt kunnen worden. Het streven is 
om dit jaar een verbeterslag te kunnen maken. 
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En mochten bewoners, plaatselijk belangen en/of andere gebruikers van fietspaden elders in de 
gemeente overbodige obstakels constateren in of nabij fietspaden, de oproep deze te melden bij de 
gemeente.

Bijlagen
1. CPB Vee- wildroosters fietspad De Krieger-Noordwal.pdf



Schriftelijke vragen aan het college conform artikel 39 van 

het Reglement van Orde 

 

 

St. Jansklooster, 28-08-2020 

 

                     

Onderwerp: Vee- of wildroosters in fietspad De Krieger – Noordwal te Vollenhove 

 

 

Geacht College, 

 

Steenwijkerland investeert de komende jaren vele miljoenen in fietspaden om de toeristen kennis te 

laten maken met onze prachtige gemeente Steenwijkerland. Niet alleen Giethoorn is aantrekkelijk 

om te bezoeken, onze hele gemeente is de moeite waard. 

 

Dat de kwaliteit van een aantal fietspaden om aandacht vraagt is ook bij u als College bekend. Maar 

naast de kwaliteit van de fietspaden willen wij ook aandacht vragen voor de wildroosters in de 

fietspaden en specifiek voor het fietspad De Krieger – Vollenhove. 

 

Met enige regelmaat horen wij over valpartijen van fietsers op vee- of wildroosters in het fietspad 

van De Krieger naar Noordwal. Zowel in het deel Oppen Swolle tot de Kadoelerweg - Wendelerdijk - 

als in het deel van de Kadoelerweg tot Noordwal en in de dijk langs de Noordwal richting de Voorst, 

liggen op een aantal plaatsen vee- of wildroosters. Bij een deel van deze vee- of wildroosters staat 

een bord ‘fietsers afstappen’. Juridisch geeft u dit bescherming maar erg vriendelijk voor de fietser is 

dit niet. Wanneer je op een fietspad van enkele kilometers diverse keren moet afstappen voor een 

vee- of wildrooster scoor je daarmee als gemeente niet erg hoog op de ladder van fietsvriendelijke 

gemeenten. 

 

Dat vee- of wildroosters op deze plaatsen in het verleden zijn aangelegd en daar ook een functie 

hadden is ons duidelijk maar de laatste jaren worden er uitsluitend schapen geweid. De eigenaar 

plaatst zelfs een afrastering langs het fietspad zodat dit schoon blijft. 

 

We willen niet met u discussiëren over de reden van de valpartijen, deze reden kan heel divers zijn. 

De vee- of wildroosters in genoemd fietspad hebben dikke spijlen met een hart-op-hartafstand van 

13 cm en daartussen ligt een dunnere spijl die ongeveer 1,5 cm lager ligt. Kortom, een fietsrooster 

wat voor de fietser erg onprettig is om overheen te fietsen en niet ongevaarlijk, vandaar ook het 

bord ‘fietsers afstappen’.  

 

Omdat Steenwijkerland een zeer aantrekkelijke gemeente voor fietsers wil zijn vragen wij uw 

aandacht voor de vee- of wildroosters in de fietspaden. Ook landelijk is er veel aandacht voor omdat 

deze roosters vaker de oorzaak zijn van valpartijen. 

 

Wij hebben de volgende vragen aan het College: 
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� Bent u bereid op korte termijn de vee- of wildroosters o.a. in het fietspad de Krieger – 

Noordwal te vervangen voor een gesloten bestrating of door vlakke roosters die fietsend 

gepasseerd kunnen worden en toch voldoende zijn om schapen tegen te houden? 

� Bent u bereid om alle vee- of wildroosters in de fietspaden van de gemeente Steenwijkerland 

op redelijke termijn te beoordelen op functionaliteit en veiligheid en hier indien gewenst hier 

aanpassingen te doen zodat deze veilig fietsend gepasseerd kunnen worden en 

Steenwijkerland hiermee echt een fietsvriendelijke gemeente genoemd kan worden? 

 

Namens de fractie CPB 

Jacqueline Willemsen 
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